
 
 
Gemeenteraad  Gooise Meren 
 

 
Informatieve vragen van feitelijke/technische aard  (in plaats van telefonisch contact) 

 

Van : Nellejet van Tilburg 
   
Datum indiening : 23 oktober 2017 

   

Betreft : o Nummer en naam voorstel hier noteren 
  o Uitvoering motie AED van 23 november 2016 
   
Beantwoording wordt 
standaard op BIS gezet 

 o (hier aankruisen als u dit niet wilt!) 

   
Datum toezending 
antwoord 

: in te vullen door griffie 

 

 
Vragen: Naar aanleiding van de aandacht vandaag op radio 1 over AED’s en burgerhulpverleners. 
Volgens de Nederlandse hartstichting zijn er zijn nog 18.000 AED’s te kort op 24/7 bereikbare 
plekken. Ik hoef niet meer uit te leggen hoe belangrijk het is, dat deze er komen. 
In onze motie AED van 1 jaar geleden (unaniem aangenomen), is gevraagd een onderzoek te 
starten naar een verantwoorde dekking van 24/7 beschikbare AED’s in Gooise Meren. 

 
1 Zijn de resultaten van dit onderzoek al bekend? 
2 Zo ja wat zijn die resultaten dan? 

3 Indien uit het onderzoek blijkt dat er plekken zijn waar de dekkingsgraad onvoldoende is, is er al 
contact gezocht met de burgerhulpverleners om de gewenste dekking te realiseren?  
4 Hoe denkt u dat vervolgens te gaan doen? 
 

 
Antwoorden: 
 
Zie Raadsmededeling 661219 Motie M16.23 Onderzoek AED netwerk in Gooise Meren. 
 
 
 

 

https://bestuur.gooisemeren.nl/bestuur/mededelingen/mededeling/archive/2018/01/article/661219-rm-onderzoek-aed-netwerk-in-gooise-meren-2323.html

